
Referat fra bestyrelsesmøde i Elmsager Vejforening og Antennefor-
ening, onsdag den 4. oktober 2023 hos Martin (nr. 17) 

 

Fraværende med afbud: Micki Olin (suppleant). 

 

Grundejerforeningen 

1. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde d. 02.05.2023 

Intet at bemærke. 

2. Regnskab og budget 

Der forventes et lille underskud på regnskabet, når containeren for okt. måned er 

blevet betalt. 

Med hensyn til budgettet for 2024 budgetteres med et lille underskud på ca. 2.400 

kr. Prisen på containere forventes at stige. 

3. Revision af Elmsager Grundejer- og Antenneforenings vedtægter 

Martin fremlagde reviderede vedtægter for Grundejerforeningen, hvor alle de tidli-

gere aftalte sproglige og indholdsmæssige ændringer er blevet indarbejdet. Vedr. § 

14 ændres info om betalingsformen til "og årlig kontingentbetaling skal ske gennem 

den til enhver tid oplyste opkrævningsmetode". 

Vedr. vedtægter for Antenneforeningen ændres § 3 ("formål") til: "Foreningens for-

mål er at drive fællesantenneanlæg for modtagelse af TV og internet". 

4. Medlemsændringer 

Nr. 23 er fortsat under ombygning. Margrethe og Mogens Bennekov har sat nr. 72 til 

salg, og regner med at flytte sidst på året. Nr. 6 er solgt for ganske nylig. 
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5. Nabohjælpskilt 

Det blev drøftet, om der bør indkøbes et nyt skilt i stedet for det, der er placeret på 

det grønne skab ved nr. 2. Skiltet er efterhånden blevet noget falmet. Mogens sør-

ger for, at der bliver indkøbt et nyt skilt (400 kr.). 

6. Vejbump 

Foreningen er blevet kontaktet af firmaet VEJBUMP.dk, som tilbyder at etablere ha-

stighedsnedsættende vejbump på vejen. Et sådan tiltag forudsætter myndigheds-

godkendelse (hvilket bestemt ikke er gratis). Det må formodes, at vejbump kun vil 

blive godkendt af kommunen, hvis nabovejene også tilslutter sig. 

Bestyrelsen er enige om at afvise tilbuddet. 

7. Planlægning af Generalforsamling 

Tekst til indkaldelse og dagsorden til generalforsamling den 8. november blev frem-

lagt og drøftet. Både Peter, Martin og Mogens tager imod genvalg. 

Erik og Mogens står for indkøb til aftenen. 

Udkast til årsberetning blev diskuteret. 

8. Konstituerende mødedato? 

Tirsdag den 14. nov. kl. 19.00 hos Mogens (nr. 7). 

9. Eventuelt. 

Intet. 

 

Antenneforeningen 

 

1. Nye medlemmer eller udmeldinger? 

Siden sidste bestyrelsesmøde har fem meldt sig ud, hvoraf de to skyldes fraflytning. 
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2. YouSee / Martin - kontraktforlængelse? 

YouSee har fremsendt et nyt tilbud på Internet, hvor betaling for Internettet opkræ-

ves via foreningen. De sædvanlige Grund-, Mellem- og Fuldpakker kan fortsat tilkø-

bes, men betales direkte til YouSee. 

3. Regnskab og budget 

Der forventes et mindre underskud i regnskabet på ca. 850 kr. Budgettet kan des-

værre ikke laves færdig på nuværende tidspunkt, da YouSee endnu ikke har udsendt 

taksterne for næste år. 

4. Eventuelt 

Intet. 


